

GIS-Östergötland - Styrelsemöte 2018-08-21 – Skype

Deltagare:

Namn	Närvarande	Roll	Sekreterare
Jonas Kallin	X	Ordf.	2018-08-21
Anders Hjalmarsson		Kassör	2017-06-02
Jessica Henestål	X	Webbansv.	2017-06-13
Annika Hovberg		Ledamot	
Linda Nyström	X	Ledamot	2018-03-16
Håkan Oscarsson	X	Ledamot	2018-01-09
Roland Andersson		Ledamot	2018-02-26
Styrbjörn Holmberg	X	Ledamot	2017-09-05
Jonas Nordén		Suppleant	
Dick Magnusson		Suppleant	
Jim Hedfors		Suppleant	

§1 Mötet öppnas

§2 Hänt sedan sist

Ny GIS'are på plats hos Regionen.

Ny GIS analytiker på Länsstyrelsen.

§3 Ekonomi

Inget speciellt

§4 Medlemsfrågor

Håkan har skickat mailtext.

Jonas tittar på Anders lista och fixar utskick. Tar eventuellt hjälp med kontakter/adresser.

Listan sist i protokollet.

§5 Föreningens hemsida

Jessica kontaktar Sweco (Elias Furenhed) och utröner "vad vi har". Jonas sätter samman ett underlag för att ta in anbud från några webbbyråer för att sätta upp ny site.

§6 Aktiviteter

- Onsdag 3/10. Arbetsgrupp Styrbjörn, Dick och Roland. Gruppen fixar praktikaliteter samt skapar program för utskick. Programpunkter
 - NYKO, Jimmy Lindahl. Linda kollar lite om längd på föredrag.
 - Styrbjörn håller föredrag utifrån sina aspekter.
 - VTI? Styrbjörn kollar med Dick.

Tidigare anteckningar: NYKO (Nyckelkodsområden). DESO kommer som ny standard för vissa delar.

- Specifikation
- Ansvar
- Syfte

Förslag på aktivitet efter sommaren. Vi behöver skaffa mer underlag.

- Hydrografi/SGU (13/11 heldag). Gemensam aktivitet med GISIdé. Finns en grupp som arbetar vidare med frågan. Håkan deltar. Linda supporterar.

Bollen är i rullning. Kostnad kommer förmodligen tas av MSB.

§7 Aktiviteter – Historik/anteckningar

- Digitalisering av detaljplaner. Intresset hos GIS-samordningsnätverket visade sig vara sisådär. Jonas har pratat med Metria (Åke Svensson) om deras medverkan och dom är positiva. Vi beslutade ligga lite lågt tills vidare. Vi inväntar att Boverket kommer med riktlinjer.
- Dick har funderar på vad som kan locka studenter. Analys/statistik. Praktiskt tillämplig.
- Dick kollar med VTI om studiebesök. (Eventuellt samkört med NYKO aktivitet.) Studiebesök verkar inte vara hett. Däremot kanske som föredrag:
 - Trafik. Modeller/Simulering. Johan Olstam.
 - Miljöförändring m.m.
 - Kontaktpersoner generellt: Mattias Hjerpe, Erik Glaas.
- Beslutsarenan i Norrköping (10-15 personer).

§8 Valberedning

§9 Övrigt

GDPR. Vad gäller för ideella föreningar. Styrbjörn tar frågan, väntar svar från Datainspektionen.

10 Nästa möte

Nästa möte är fredag 2018-08-31, kl. 13:30 – 14:00 Skype.

§11 Mötet avslutas

Lista för medlemsrekrytering

Foran RS AB – Simon Ahlberg

LiU – Åke Sivertun

Ödeshögs kommun – Rebecka Bäck (Emil Wissman)

Ydre kommun carina.nilsson@ydre.se 072-2499551

Tranås kommun

VTI

Transportstyrelsen

Polisen

Astacus – Göran Hall

Föreningen DIS

Peter Lindgren

Eric Englund

Anas Bsaiso